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Yuting (Tina) Wang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Data protection 

◼ Technology, media and telecoms 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Wang practiced law with a reputable domestic law firm 

and a German law firm. 

Ms. Wang specializes in data compliance, cybersecurity, and technology, media and telecoms (TMT).  

She focuses on data compliance issues in relation to connected vehicles, IoT, autonomous driving, 

finance, credit reporting, and health care, etc.  Her legal services mainly include cybersecurity and 

data compliance reviews, establishment of enterprise data compliance systems, cybersecurity and 

data protection advisory, data compliance support in financing and IPO projects, and market entry 

and compliance in relation to value-added telecommunications services. 

EDUCATION 
Ms. Wang graduated from China University of Political Science and Law in 2016 with an LL.B. 

degree, a B.A. degree (German Literature), and an LL.M. degree.  She graduated from New York 

University School of Law in 2019 with an LL.M. degree. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, German 
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王雨婷 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 数据保护 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

工作经历 

加入汉坤律师事务所之前，王雨婷律师曾在知名的国内律师事务所和德国律师事务所工作。 

王雨婷律师的主要执业领域为数据保护、科技、媒体和电信（TMT），重点关注车联网、物联

网、自动驾驶、金融、征信、医疗等行业领域的数据合规问题，主要负责企业数据合规评估

与合规体系搭建，数据隐私合规建议，投融资与上市项目数据合规支持，增值电信业务准入

与业务模式合规等工作。 

教育背景 

王雨婷律师于 2016 年毕业于中国政法大学，先后获得法学学士学位、文学学士学位（德语）、

法学硕士学位，于 2019 年毕业于纽约大学法学院，获得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文、德语 


